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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "„Hány embert küldtek haza eddig a fekvőbeteg ellátó 
intézményekből, s tesztelték-e őket koronavírus fertőzöttségre?”" 

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások miniszteréhez

„Hány embert küldtek haza eddig a fekvőbeteg ellátó intézményekből, s tesztelték-e őket 
koronavírus fertőzöttségre?”

címmel

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Ön miniszteri utasítása alapján a közfinanszírozott kórházi ágyak minimum 60%-át alkalmassá 
kell tenni a jövőbeni, koronavírussal fertőzött betegek ellátására. Az utasítás teljesítése érdekében 
meg is kezdődött a kórházakban ápolt betegek jelentős részének a hazaküldése vagy más 
intézményekben történő elhelyezése. Kérdéseim miniszter úrhoz a fentiekkel kapcsolatban a 
következők.

1. Ki vagy mely testület hozta meg azt a döntést, ami alapján miniszter úr kiadta a hivatkozott 



utasítást a kórházigazgatók felé?

2. Hol tart most az intézkedés (utasítás) végrehajtása és mennyi időt adtak a kórházaknak az 
ágyak felszabadítására?

3. Az intézkedés alapján eddig hány beteget küldtek haza a fekvőbeteg-ellátó intézményekből? 
Hány beteget helyeztek át más egészségügyi ellátó intézménybe?

4. Mielőtt hazaküldik vagy áthelyezik a betegeket, tesztelik-e őket koronavírus fertőzöttségre?

5. Mely kórházakból és hány beteget küldtek eddig haza és milyen területi (megyei) eloszlásban?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2020. április 16.

Tisztelettel:

Dr. Hadházy Ákos

független képviselő
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